
PROTOKÓŁ 

z obrad XLVI Sesji Rady Gminy Łabowa 
w dniu 29 grudnia 2017r. 

W sesji udział wzięli: 

Radni Gminy wg listy obecności załączonej do protokołu, 
Wójt Gminy-Pan Marek Janczak, 
Sekretarz Gminy - Pan Krzysztof Setlak 
Skarbnik Gminy - Pani Mirosława Nykaza 
Pracownicy Urzędu Gminy, 
Radni Powiatu Nowosądeckiego 

Ad. 1 Otwarcie sesji. 

Obrady XLVI Sesji Rady Gminy Łabowa VII kadencji (2014-2018) otworzył o godz. 15.00 
Przewodniczący Rady Gminy Łabowa Pan Krzysztof Skraba i powitał Radnych Powiatu 
Nowosądeckiego Pana Wiesława Pióro i Pana Ryszarda Poradowskiego oraz wszystkich 
przybyłych. 

Na ustawową liczbę 15 Radnych w posiedzeniu sesji uczestniczyło 14 Radnych, co stanowi 
quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad i tytuły proponowanych uchwał: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Uchwalenie budżetu gminy na 2018 rok: 

przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wieloletniej prognozy 
finansowej Gminy Łabowa, 
podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łabowa, 
przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie projektu budżetu, 
przedstawienie opmu Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie możliwości 

sfinansowania deficytu przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej Gminy Łabowa 

na 2018 rok, 
przedstawienie opinii Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Integracji Europejskiej, 
dyskusja, 
podjęcie uchwały budżetowej na 2018 rok, 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 
zmiany budżetu oraz uchwały budżetowej na 2017 rok, 
przedłużenia czasu obowiązywania taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 
odprowadzania ścieków na terenie Gminy Łabowa na okres od dnia 09 lutego 2018 roku do 
08 lutego 2019 roku, 
przyjęcia "Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Łabowa", 

6. Informacja Wójta o pracy między sesjami. 
7. Interpelacje i zapytania radnych. 
8.Wolne wnioski i dyskusja. 
9. Zakończenie obrad. 

1 



Następnie Przewodniczący Rady zapytał czy Radni zgłaszają uwagi lub inne propozycje do 
przedstawionego porządku obrad. Uwag nie zgłoszono, więc poddał porządek obrad pod 
głosowanie, w wyniku którego został przyj ęty 14 głosami za. 

Ad. 3 Przvjęcie protokołu z sesji poprzedniej. 

Przed przyj ęciem protokołu z XLV Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Przewodniczący Rady 
zapytał czy Radni zgłaszają uwagi do tego protokołu , który był do wglądu w Biurze Rady. Uwag 
nie zgłoszono wobec czego poddał go pod głosowanie w wyniku, którego został przyjęty 14 
głosami za. 

Ad. 4 Uchwalenie budżetu gminy na 2018 rok: 

przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wieloletniej 
prognozy finansowej Gminy Łabowa, 

Skarbnik Gminy zapoznała z pozytywną opinią Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Krakowie z dnia 22 listopada 2017 roku przedstawi oną na posiedzeniu 
wszystkich stałych Komisji Rady Gminy Łabowa w dniu 7 grudnia 2017r. pozostającą w 
załączeniu do niniejszego protokołu. 

podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Łabowa, 

Następnie Rada Gminv w głosowaniu : 14 głosów za przyjęła uchwałę N r XL V/128512017. 

przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie projektu budżetu, 

Skarbnik Gminy zapoznała z pozytywną opinią Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Krakowie z dnia 22 listopada 20 17 roku przedstawioną na posiedzeniu 
wszystkich stałych Komisji Rady Gminy Łabowa w dniu 7 grudnia 20 l 7r. pozostającą w 
załączeniu do niniejszego protokołu . 

przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie możliwości 

sfinansowania deficytu przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej Gminy 
Łabowa na 2018 rok, 

Skarbnik Gminy zapoznała z pozytywną opm1ą Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Krakowie z dnia 22 listopada 2017 roku przedstawioną na posiedzeniu 
wszystkich stałych Komisji Rady Gminy Łabowa w dniu 7 grudnia 2017r. pozostającą w 
załączeniu do niniejszego protokołu. 

przedstawienie opinii Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego 
Europejskiej, 

Integracji 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Integracj i Europejskiej Pan 
Aleksander Sołtys zapoznał z pozytywną opinią w sprawie projektu budżetu na 2018 rok będącą w 
załączeniu do niniej szego protokołu . 

dyskusja, 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 



podjęcie uchwały budżetowej na 2018 rok, 

Następnie Rada Gminv w głosowaniu : 14 głosów za przyjęła uchwalę Nr XL VI/28612017. 

Ad. 5 Podjęcie uchwal w sprawie : 

zmiany budżetu oraz uchwały budżetowej na 2017 rok, 

Skarbnik Gminy wyjaśniła przyczyny zmiany budżetu i uchwały budżetowej pozostające w 
załączniku nr 2 do niniejszej uchwały. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu : 14 głosów za prz.J?.ięla uchwalę Nr XL Vl/28712017. 

przedłużenia czasu obowiązywania taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 
zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Łabowa na okres od dnia 09 
lutego 2018 roku do 08 lutego 2019 roku, 

Wójt poinformował, że stawki opłat za ścieki i wodę zostały omówione na posiedzeniu stałych 
Komisji Rady Gminy i pozostały na tym samym poziomie jak w roku ubiegłym, tj. ścieki - 5,06 zł 
od osób fizycznych i 11 zł od osób prowadzących działalność gospodarczą, natomiast woda - 3,30 
zł od osób fizycznych i 5,24 zł od osób prowadzących działalność gospodarczą. 

Nastepnie Rada Gminy w głosowaniu: 14 głosów za prz.J?.ięla uchwalę Nr XL VI/28812017. 

przyjęcia "Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Łabowa", 

Wójt wyjaśnił, że Plan Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Łabowa uchwalany corocznie jest 
konieczny, aby w nowej perspektywie finansowej 2014-2020 pozyskać fundusze unijne, m.in. na 
działania w zakresie tennomodemizacji budynków czy na wykorzystywanie odnawialnych źródeł 
en ergu. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu: 14 głosów za prz.J?.ięła uchwałę Nr XLVI/28912017. 

Ad. 6 Informacja Wójta o pracy między sesjami. 

Wójt poinformował o trwających przygotowaniach do przetargu na budowę sieci kanalizacji w 
Nowej Wsi, Maciejowej oraz Składzistym i rozpoczętej w dniu 14 grudnia 2017r. kontroli 
gospodarki finansowej Gminy Łabowa. 

Ad. 6 Interpelacje i zapytania Radnych. 

Radny Jan Gawęcki zapytał o możliwość budowy oświetlenia i chodnika w Krzyżówce. Wójt 
poinformował, że są to bardzo duże i kosztowne przedsięwzięcia zależne od GDDKiA w Krakowie. 
W chwili obecnej istnieje projekt budowy chodnika w Łabowej i Nowej Wsi, a w przyszłości będą 
przymierzenia do dalszych tego typu inwestycji. 

Radny Marcin Mróz zapytał o możliwość budowy ścieżek rowerowych wzdłuż drogi krajowej nr 75 
w Gminie Łabowa. Wójt przypomniał, że w poprzednich latach trwały próby utworzenia takich 
ścieżek, które zakoó.czyły się na etapie rozważania wniosków z uwagi na brak zgody mieszkańców, 

a zarazem właścicieli działek przez które miałaby przebiegać trasa. 



Radny Jan Szczecina w związku z licznymi wypadkami drogowymi w ostatnim czasie na trasie 
biegnącej przez Gminę Łabowa poruszył temat konieczności używania odblasków przez pieszych. 

W tym punkcie głos zabrał również Radny Powiatu Nowosądeckiego Pan Wiesław Pióro 
informując, że uczestniczył w posiedzeniu Rady Społecznej SPZOZ w Krynicy Zdroju i w związku 
z tym złożył podziękowanie za dofinansowanie z budżetu Gminy Łabowa w kwocie 30 OOO zł na 
remont budynku szpitala, podziękował za udaną współpracę oraz złożył wszystkim życzenia z 
okazj i Nowego Roku 2018. 

Ad. 7 Wolne wnioski i dyskusja. 

W punkcie tym nikt z obecnych nie zabrał głosu. 

Ad. 8 Zakończenie obrad . 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Skraba 
podziękował wszystkim za udział , złożył życzenia noworoczne i zakończył obrady XLVI Sesji 
Rady Gminy Łabowa. 

Protokołowała: 

Elżbieta Radziak - Dyl 


